
 
 

 Zápis 
 

z 15. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha,  dne  29. 5. 2012. 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 22 
Omluveni: prof. Macková, Doc. Uhrová 
Hosté: Ing. Jirát, Mgr.Šimek, Ing. Dibuszová, doc. Bělohlav, doc. Pospíšil, doc. Böhm, 
Doc.Kotrba, PhDr..Kožuchová, Mgr. Picková, prof. Hasal, prof.Melzoch,  Ing.Svoboda, prof. 
Kratochvíl, Ing. Dobšík, Bc.Prokš 
 
 
Úvodem předsedkyně AS předložila program jednání, který senát schválil (21 – 1 – 0) 
 
Program:  

1. Prezentace Centra informačních služeb a jeho součástí v souvislosti se vznikem 
Sdružení NTK a VŠCHT Praha 

2. Změna vnitřní normy Řád výběrového řízení pro obsazování míst vedoucích pracovišť  
3. Změna vnitřních předpisů  VŠCHT 

a) Podmínky přijímání ke studiu, přijímacího řízení a studia cizinců  
b) Stipendijní řád  VŠCHT 
c) Studijního a zkušebního řádu  VŠCHT 

4. Různé 
a) Informace prorektora Bělohlava o některých změnách ve výnosech týkajících se 

studijních pravidel (kreditní systém, přiznávání stipendií). 
b) Podnět pedagogického výboru k termínům a náplni zasedání senátu 
c) Program příštího zasedání senátu 
d) Výjezdní zasedání senátu 29.6.2012 

             
 
Ad 1.  
prof. Kratochvíl, prorektor pro VaV předložil k projednání informaci o vzniku a náplni Centra 
informačních služeb (CIS) v jehož rámci má být zřízeno sdružení VŠCHT a NTK. Vedením 
byla pověřena Ing. Dibuszová, od 1.6.2012 bude ustavena do funkce vedoucí tohoto oddělení.  
Ing. Dibuszová podrobně informovala o vzniku, koncepci a cílech CIS a o připravovaném 
Sdružení NTK a  VŠCHT Praha v jehož rámci by došlo k integraci knihovny VŠCHT a NTK. 
Smlouva o sdružení byla předložena Knihovní radě VŠCHT, která ji doporučila k realizaci. 
Ing. Svoboda, ředitel NTK, krátce zrekapituloval výhody tohoto spojení.   
V diskuzi pak byla nejprve vyjasněna role senátu. Ing. Novotná za vědecký výbor  
konstatovala, že současný stav školní knihovny vyžaduje změnu, otázkou je personální 
obsazení a přechodné financování. Stanoviska ostatní výborů jsou také souhlasná, nicméně 
zazněla řada konkrétních připomínek. Připomínky členů senátu ke smlouvám budou zaslány 
písemně ing. Dibuszové. 
 
PhDr.Kožuchová, doc. Cibulka a prof. Labík vyjádřili jednoznačnou podporu tomuto záměru.  



Usnesení: 

AS VŠCHT souhlasí se záměrem vedení VŠCHT vytvořit Sdružení s NTK.   

18 – 4 – 0 

Ad 2. 

Jedná se pouze o formální změny, které senát schvaluje. 

21 – 1- 0 

Ad 3.  

Návrh změn vnitřních předpisů obdrželi členové AS předem ve stanovené lhůtě. Ve 
Stipendijním řádu VŠCHT byly provedeny takové změny, aby formálně odpovídal zákonu o 
VŠ a ostatním nadřazeným předpisům.  

Schváleno 21 – 1 – 0 

Ad 4. 

a) prof. Bělohlav informoval o některých změnách ve výnosech týkajících se upřesnění 
kreditního systému VŠCHT Praha pro akademický rok 2012/2013 a přiznávání 
stipendií pro akademický rok 2012/2013 

Senát bere se souhlasem na vědomí 

b) Ing. Schreiberová přednesla podnět pedagogického výboru – zasedání senátu by měla 
být svolávána v pravidelných intervalech bez ohledu na to, zda jsou předloženy 
vedením školy materiály k projednání nebo schválení. Senát by měl iniciativně 
přinášet a diskutovat témata, která považuje pro rozvoj školy za aktuální a klíčová. 

c) Prof. Valentová informovala, že na příštím zasedání senátu budou projednávány dva 
dokumenty. Zpráva o činnosti VŠCHT za rok 2011 a Zpráva o hospodaření VŠCHT 
za rok 2011. Rektor konstatoval, že budou členům senátu zaslány s dostatečným 
předstihem.   

d) Předsednictvo plánuje na 29. června ve 13 h neoficiální zasedání senátu, na němž 
budou diskutovány otázky dalšího rozvoje školy s ohledem na současný vývoj a 
situaci ve financování VŠ.  Pozvánka na toto zasedání bude včas rozeslána. 

 
 

Příští zasedání senátu 19. 6. 2012 ve 14:30 
 

 
Zapsala: K. Wildová                                                                         Za správnost: O. Valentová 


